



HS-1203-2A

HONGSHI AUDITORIUM CHAIR



SIMPLE DESIGN

弘時禮堂椅風格主打於現代簡約產品，高級工藝搭配風格簡約。專業調配舒適的比例，符合人體基本功能的尺寸，廣泛應用於大禮堂、音樂廳、劇院和體育館等各大公共場所。

Hongshi auditorium chair style focuses on modern simple products, with advanced technology and simple styleGrid. Professional deployment of comfortable proportion, in line with the size of basic human function,It is widely used in auditoriums, concert halls, theatres and gymanasiumsCommon places.

DETAILS

流暢的線條,獨一無二的造型設計,使得產品更為簡潔更加耐看,細節更加豐富。契合各種場所座椅需求,簡約而不簡單。

Smooth lines and unique modeling design make the product more concise, more durable, and richer details. Fit various place seat demand, simple but not simple.



Smooth lines and unique modeling design make the product more concise, more durable, and richer details. Fit various place seat demand, simple but not simple.



TEXTURE



海綿：採用PU定型棉\\
座背外部：優質多層模壓油漆背、
面料：優質麻絨面料飾面
扶手蓋：採用PP加纖環保塑料、
扶手架：採用鋁合金扶手\\
站腳：採用鋁合金站腳\\

Sponge: Pu shaped cotton seat back
external: high quality multi-layer mo
lded paint back plateFabric: high qu
ality linen fabric finish handrail cover:
log color semi open paintHandrail fr
ame: aluminum alloy handrail feet:
aluminum alloy feet

Seat backplane classic design,
will become more delicate, bri
ng a more comprehensive exp
erience

WRITING BOARD



ABS超環保寫字板,耐力和受力功能強悍,旋轉式翻轉設計,圓角邊緣防止碰撞自帶筆槽功能，表面磨砂質感細膩。

ABS super environment-friendly writing board, strong endurance and stress function, rotaryFlip design, round corner edge to prevent collision, with pen slot function, the surface is frosted with fine texture.



多功能空間座椅整體展現：收縮尺寸與使用尺寸完美詮釋了現代人體功能學，掌握恰到好處。採用了扭簧加阻尼回復機構，更加靈活方便。

Overall display of multifunctional space seat: the shrinking size and use size perfectly interpret the modern human bodyFunctional science, just right. The torsion spring and damping recovery mechanism is adopted, which is more flexible and convenient.

FABRIC COLOR

1203-2A配備1805系歹等多種不同的布料，表面細節
細膩豐富為客戶提供舒適的體驗

1203-2A equipped with 1805 series and other different fabrics, surface detail
is rich and fine to provide customers with a comfortable experience



1805-25



1805-34



1805-4

適用空間

FABRIC SELECTION

會議廳 報告廳 劇院 音樂廳

Conference hall, Lecture Hall
theatre, concert hall